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προς την Επιτροπή

Θέμα: Επείγουσα κατάσταση σχετικά με τη διάθεση αποβλήτων στη Ρώμη και το Λάτσιο

Η Ρώμη και το Λάτσιο παράγουν περισσότερα απόβλητα από τη Νάπολη και την Καμπανία· στη 
Ρώμη συλλέγονται καθημερινά 4 500 τόνοι απορριμμάτων, σε σύγκριση με τους 1 000 τόνους που 
συλλέγονται στη Νάπολη, ενώ η ετήσια κατά κεφαλήν παραγωγή απορριμμάτων στο Λάτσιο 
ανέρχεται στα 617 kg, σε σύγκριση με τα 450 kg της Καμπανίας, υπερβαίνοντας δηλαδή κατά πολύ 
τον εθνικό μέσο όρο της κατά κεφαλήν παραγωγής απορριμμάτων, που στην Ιταλία ανέρχεται στα 
539 kg ετησίως.
Το σχέδιο διάθεσης αποβλήτων που εγκρίθηκε από το περιφερειακό συμβούλιο του Λάτσιο δεν 
εφαρμόστηκε ποτέ· παρότι σχεδιάζονταν τέσσερις μονάδες παραγωγής ενέργειας από απόβλητα που 
θα περιλάμβαναν οκτώ αλυσίδες μεταποίησης, μόνο δύο από τις εν λόγω εγκαταστάσεις τέθηκαν σε 
λειτουργία, στο San Vittore και το Colleferro, και μόνο δύο αλυσίδες μεταποίησης λειτουργούν. Δύο 
μονάδες και έξι αλυσίδες μεταποίησης δεν υλοποιήθηκαν. Ο χώρος υγειονομικής ταφής στη 
Malagrotta, που είναι ο μεγαλύτερος στην Ευρώπη και ο οποίος αποτελεί ήδη αντικείμενο νομικών 
διαδικασιών, είναι πλέον υπερπλήρης και θα έπρεπε να έχει κλείσει εδώ και έναν χρόνο, ωστόσο η 
συνέχιση της λειτουργίας του επετράπη έως τις 31 Δεκεμβρίου 2008.
Η διαφοροποιημένη αποκομιδή απορριμμάτων δεν εφαρμόζεται στον ίδιο βαθμό όπως σε άλλες 
περιοχές της Ευρώπης, ενώ έχει ήδη κινηθεί διαδικασία επί παραβάσει (αριθ. 2005/2339) σε κοινοτικό 
επίπεδο σχετικά με την αποτέφρωση επικίνδυνων αποβλήτων στη μονάδα επεξεργασίας αποβλήτων 
του Settecamini.
Δεδομένης της καθυστέρησης από την πλευρά της ιταλικής κυβέρνησης στην αντιμετώπιση της 
επείγουσας κατάστασης όσον αφορά τα απόβλητα στην Καμπανία, και παρά τις συγκεκριμένες 
παραινέσεις που έχει δεχτεί από την ΕΕ και το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο:

Τι δράση προτίθεται να αναλάβει η Επιτροπή ώστε να αποτρέψει τη δημιουργία στο Λάτσιο μιας 
κατάστασης παρόμοιας με αυτή που συναντάται στην Καμπανία, λαμβάνοντας υπόψη την πολιτική 
πρόληψης που η ίδια η Επιτροπή έχει δηλώσει ότι επιθυμεί να ακολουθήσει;  

Προτίθεται η Επιτροπή να εξασφαλίσει και να δημοσιεύσει επιδημιολογικά στοιχεία και να 
δημοσιοποιήσει τις σχετικές επιπτώσεις στη δημόσια υγεία;

Τέλος, σε περίπτωση που αποκαλυφθούν κατάφωρες παραβιάσεις της κοινοτικής νομοθεσίας, ποια 
μέτρα προτίθεται να λάβει η Επιτροπή;


